



Referat fra møte i styret 02.11.2023

STED: Teams  
 DELTAGERE: Anette, Christian, Nina, Stine, Monica, Liz, Anne Lise, Jan Even og Elizabeth.  
 Forfall/ikke møtt:  
 Møtestart 18.00  
 Referent: Elizabeth

Distribueres pr. e-post til:

Styret: [styret@stovnerhundeklubb.no](mailto:styret@stovnerhundeklubb.no) – Agility, [ak@stovnerhundeklubb.no](mailto:ak@stovnerhundeklubb.no) - Drift: [drift@stovnerhundeklubb.no](mailto:drift@stovnerhundeklubb.no) – Bruks: [bhk@stovnerhundeklubb.no](mailto:bhk@stovnerhundeklubb.no) – LP: [lp@stovnerhundeklubb.no](mailto:lp@stovnerhundeklubb.no) – Rally: [rl@stovnerhundeklubb.no](mailto:rl@stovnerhundeklubb.no)

<b>SAK 1</b>	<b>Fast post: Referat fra forrige styremøte 03.10.23.</b> Godkjent
<b>SAK 2</b>	<p><b>Fast post: Lillo arena.</b>                      Gresset på Lillo: Oslo kommune har ansvaret for vedlikehold av banen. Anette har purret opp bymiljøetaten og Christian følger opp med telefonsamtale. Kunstgressteamet fra Bymiljøetaten skulle se på dette 25. august. Ikke fått noe tilbakemelding.</p> <p><b>Oppdatering:</b> Christian har purret flere ganger (Christian har purret i uke 37 og 39) men Aksel Pettersen fra bymiljøetaten hadde ikke hørt noe fra kunstgressteamet. Avventer svar. Christian har purret mange ganger. Aksel har innvilget at vi tar på sand i kunstgresset og sender regningen til bymiljøetaten.</p> <p>Spørsmål fra Bymiljøetaten om de kunne få ha ATV inne i garasjen hos oss i vintersesongen som i fjor.                      Vedtak: Innvilget</p> <p>Henger som tilhører Kosinski – må flyttes fra Lillo. Skigruppen tar ansvaret og får fjernet hengeren til resirkulering.</p> <p>Skigruppen vil bruke hunderommet vårt til treningsrom om vinteren.                      Vedtak: Innvilget, Anette svarer.</p> <p>PST kjører sand til kunstgresset på Lillo straks snøen har gått neste år.                      Christian holder kontakten med PST.</p>
<b>SAK 3</b>	<b>Fast post: Økonomi.</b> Vi har fremdeles overskudd pr dags dato.
<b>SAK 4</b>	<b>Drift</b> Nye dugnader. Ved rensing av gresset tar vi kontakt med AM.
<b>SAK 5</b>	<b>Mail fra medlem 10.10. – ønsker fysisk årsmøte</b> Medlemmet er bekymret for at det vil bli en lav deltagelse om årsmøte blir digitalt. I 2021 hadde vi digitalt årsmøte med deltagelse fra 113 medlemmer



	<p>mot vanligvis ca 40.</p> <p><b>Vedtak:</b> Vi opprettholder vedtaket fra 24.08. og holder årsmøtet digitalt.</p>
<b>SAK 6</b>	<p><b>Mail fra agilitykomiteen 15.10 – henger</b></p> <p>Agility bruker hengeren til å flytte hindere frem og tilbake. Vi kan ikke benytte denne til ATVen. Med litt smidighet går det vel ann å ta ut ATVen den dagen de trenger hengeren. Ved flytting til Finstadbru og ved kurs i Kongsvinger ble det leid henger.</p> <p><b>Konklusjon:</b> Bonden ønsker at vi flytter hengeren på den andre siden av hallen ved siden av kontaineren. Dette er fordi da kan det brøytes helt inn mot hallen. Styret ordner dette til neste uke da det er meldt regn hele helgen og snøen sikkert har forsvunnet. Bruk av henger tas opp på styreseminaret.</p>
<b>SAK 7</b>	<p><b>Hvaltjern – flytte klubbhus.</b></p> <p>Klubbhuset er flyttet og det gikk fint.</p> <p><b>Nytt avtaleforslag Hvaltjern sendt til Fet skiklubb. Avventer svar.</b> Jan Even purrer nok en gang og har også sendt det over til brukskomiteen v/Anne. Utsettes.</p>
<b>SAK 8</b>	<p><b>Bruksstige, hvor skal den stå?</b></p> <p>Bruks skal undersøke om det finnes en ny bruksstige som kan flyttes og at man lett kan demontere den nedadgående delen. Jan Even undersøker priser på stiger som kan demonteres og går på hjul.</p> <p><b>Oppdatering:</b> Brukskomiteen skal sjekke pris/demontering av bruksstigen selv. Utsettes.</p>
<b>SAK 9</b>	<p><b>Dør inn til hall fra kjøkkenet.</b></p> <p>Døren smeller ekstremt høyt når noen går ut og inn, slik at hunder og førere opplever det som ubehagelig. Kan dette fikses? Jan Even mener at om man setter på en dørpumpe vil den gå sakte igjen. Jan Even kan prøve å justere den midlertidig. Anne Lise hører med bonden om han kan gjøre dette/bytte dør med plexiglass, evt om vi kan gjøre dette selv. Bonden synes det var greit at vi bruker plexiglass.</p> <p><b>Oppdatering:</b> Jan Even setter inn dørpumpe og ordner med plexiglass.</p>
<b>SAK 10</b>	<p><b>Oppnevning til NKKs komiteer og utvalg - 2024/2025</b></p> <p>Lp har kommet med 4 representanter og styret har sendt dette inn til NKK. (Gjenvalg på Liv McDowell i sportshund komiteen. Vi ønsker også at Stein Ole Nergaard, Stein Feragen og Terje Haugen blir gjenvalgt til verv i KG.)</p> <p>Fristen er 1. november. Frist for å sende navn til styret er 23. oktober. Anette har sendt dette inn til NKK.</p> <p><b>Til orientering</b></p>
<b>SAK 11</b>	<p><b>Mail fra LP 13.10</b></p> <p>Rallystevne i hallen innerst, ½ hall – regi av Norsk Rallylydighets klubb. Dette var avklart med Rallykomiteen og ble holdt i Rally sin treningstid, det var annonsert 1 måned i forveien.</p> <p>Det beklages at det ikke ble annonsert godt nok i forkant.</p> <p>Styret oppfordrer alle komiteer til å annonsere bedre på forhånd til andre berørte komiteer.</p>
<b>SAK 12</b>	<p><b>Arrangere stevner til inntekt for andre enn SH</b></p> <p>Kan vi ha andre sponsorer for enkelt stevner som vi vil og annonsere det? Hva er ok med hensyn til våre egne? Send mail til Hege å høre hva vi har lov til.</p>



	<p>Vi kan ikke ha andre foravtaler enn Royal canin. Elizabeth sender mail til Hege.</p> <p><b>Vedtak:</b> Det er ikke lov til å arrangere stevner til inntekt for andre enn SH. Sette vedtaket inn på regler og retningslinjer på websiden vår.</p>
<b>SAK 13</b>	<p><b>Styreseminaret</b></p> <p>Planlegge styreseminaret. Jon G. Olsen er spurt om å være ordstyrer på seminaret og sagt ja.</p>
<b>SAK 14</b>	<p><b>Innspill til handlingsplan for deltakelse i fritidsaktiviteter for barn og unge.</b></p> <p>Styret har ikke noe innspill til kommunen.</p>
<b>SAK 15</b>	<p><b>Strøing rundt hallen/ stevner.</b></p> <p>Bonden opprettholder strøingen som i fjor. Bonden har også fått datoene som vi avholder stevner slik at det blir brøytet og strødd før stevne. Liz spør Anne Marie og om hun kan skaffe strøsand og snøskuffe og samtidig spør om hun ønsker å få en til inn i drift.</p>
<b>SAK 16</b>	<p><b>LP referat</b></p> <p>Elizabeth sender mail til LP komiteene og spør etter fullt navn på de som går inn i komiteen og at de må underskrive mandat og taushetserklæring først.</p>
<b>SAK 17</b>	<p><b>Eventuelt:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 18. desember kl. 18.00 på Teams, 11. januar kl.18.00 på Hiak, 7. februar kl. 18.00 på Hiak, 14. mars kl. 18.00 digitalt årsmøte.</li> <li>• Rens av gresset. Dyprens skal tas i uke 2 til neste år. Christian spør om PST kan ta dyprens til uken. Styret skal kjøre ATVen å rense gresset ved behov, ca 1 gang i måneden. Både Jan Even, Liz og Anne Lise kan hjelpe til.</li> <li>• PST skal kjøre opp til hallen med en spray som vi kan bruke ved inngangen på kunstgresset.</li> <li>• Kan man booke seg på flere grener samtidig. Dette tas på styreseminaret. Skal det være personer eller hunder som bookes?</li> <li>• Sekken med granulat bak hallen må fjernes. Christian snakker med PST og hører om de kan ta sekken med når de renser gresset å kaste den.</li> </ul>

**Saker til neste møte:**

18 desember: Sak - varsle årsmøte, frist for å sende inn saker, dato for årsmøte. (1 uke)

**Årsmøte:**

- Ny hall, styret får fullmakt om de finner ny hall. Hvor langt ut er medlemmene villig til å reise.

**Neste møte: Styreseminar 25. november kl. 10.00 på Teams.**